

《The Naked Face 西德尼·谢》

图书基本信息

书名：《The Naked Face 西德尼·谢尔顿》

13位ISBN编号：9780007786282

10位ISBN编号：000778628X

出版时间：2006-1

作者：Sidney Sheldon

页数：278

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《The Naked Face 西德尼·谢》

内容概要

Book Description

The Psychiatrist 's couch holds many secrets. Can it also hold the key to a series of brutal murders?

John Hanson, murdered in the street in a gruesome but apparently arbitrary attack.

Carol Roberts, brutally tortured and left to die in agony.

Now it ' s the turn of psychoanalyst Dr Judd Stevens...

In this chilling game of cat and mouse, Judd must trust no-one, especially none of his patients. Could the killer be Teri Washburn, Hollywood starlet, thrown out of Tinseltown in scandal? Or Harrison Burke, top business man and disturbed paranoiac? Or could it be Alexander Fallo, a crazed evangelist, determined to avenge all sin in the world?

In this deadly game, there can only be one survivor and Judd must play to win if he is to stay alive...

Book Dimension :
length: (cm)17.8

《The Naked Face 西德尼·谢》

精彩短评

- 1、裸脸
- 2、中文版《裸颜》
- 3、故事讲的不错，虽然看完后觉得有点程序化。纪念下，读完的第一本英文原著。
- 4、十四章递入文章高潮 这个故事告诉我们不要试图把同性恋矫正 最后结局仓促
- 5、哪里好看了啊好土
- 6、really good
- 7、第一部作品 有点稚嫩 不过是一个经典的好莱坞剧本范例

《The Naked Face 西德尼·谢》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com